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Op 8 mei heeft het bestuur de maandelijkse vergadering gehouden. 

De verhuur van de King’s Ballroom trekt weer aan. Er zijn initiatieven om de naamsbekendheid verder te 

vergroten, zoals via ‘Out of office’, dat bemiddelt bij vergader- en conferentieruimtes. 

De gesprekken met Sallo’s en Karsten en Kuiper over de catering op de woensdagen naderen hun 

voltooiing.  

Het bestuur kijkt tevreden terug op de 172ste Diesviering. Een grote opkomst, veel jubilarissen, een 

onderhoudende gastspreker (al was daar kennelijk niet iedereen daar van overtuigd) en een goed menu. 

Op naar de 175! 

Ook dit jaar doet de sociëteit weer mee aan de Open Monumenten Dagen, op 9 en 10 september. 

Financieel staat de sociëteit er netjes voor. 

Op advies van Arthur en Maxime wordt de huurovereenkomst met de huurders van het appartement niet 

verlengd waardoor dit van rechtswege per 1 juli 2023 wordt ontbonden. Dit zal nog schriftelijk aan de 

huurders worden bevestigd. 

Dick Meuldijk heeft het bestuur voorgesteld om ter gelegenheid van de 175ste Dies het predicaat ‘Koninklijk’ 

aan te vragen. Aangezien dit een zwaar ambtelijk proces is, besluit het bestuur Dick Meuldijk te vragen 

deze bijzondere taak op zich te nemen, als voorzitter van een tijdelijke commissie, samen met Sipke 

namens het bestuur. 

Op 1 juni wordt het contract met een nieuwe trouwlocatie-website afgesloten.  

De (her-)uitgave van het boekje ‘Statuten en reglementen’ nadert de afronding, zodat aspirant-leden een 

keurig up-to-date boekje krijgen uitgereikt door de Ballotagecommissie. De actuele statuten en 

reglementen staan natuurlijk ook op de Soos-website. 

21 juni is er de jaarlijkse haringparty, georganiseerd door het Gezelschap Anonymus; de avond wordt 

gecombineerd met een ledenwerfactiviteit van de ledenwerfcommissie. 

Het tijdens de 172ste Dies uitgereikte Ledenboekje 2023-2024 is soepel en tijdig tot stand gekomen; alle 

data en foto’s van leden zijn van de website gedownload. 

Er is een nieuwe Wifi-router geplaatst; het signaal is daardoor veel sterker geworden. Dit is vooruitlopend 

op de aanleg van glasvezel door KPN. 

De inspectie van de brandveiligheid door de Veiligheidsregio Haaglanden heeft één geconstateerde 

afwijking opgeleverd: de vluchtweg vanuit de tuin is moeizaam te openen omdat deze klemt. De 

commissaris gebouw onderneemt actie om dit euvel zo snel als mogelijk op te lossen. 

De exploitatiecommissie zal de after dinner coffee in de barruimte evalueren. Het afrekenen, het 

uitserveren van de koffie en het afruimen van de dinertafels vraagt allemaal menskracht.  

 

Aansluitend aan de reguliere bestuursvergadering schoven Pieter Prins namens het Bouw Advies Team en 
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de heer Tom van Driel van Pereira Tax Consultants aan, om het bestuur te adviseren over de fiscale 

aspecten van de bouwactiviteiten en hoe om te gaan met de huidige ruling van de Belastingdienst.  

Tom van Driel heeft het adviesrapport van 2 juli 2018 geactualiseerd met de renovatie- en verbouwplannen 

van de sociëteit en is tot de conclusie gekomen dat er geen noodzaak is de Belastingdienst om een nieuwe 

ruling te vragen. 

Het bestuur heeft besloten dit advies te volgen. 

Verder is er door het bestuur en Pieter uitgebreid gesproken over de financiering van de renovatie- en 

verbouwkosten en de noodzaak van een obligatielening voor en door de leden. 

Op 14 en 20 juni zullen er voorlichtingsavonden over de obligatielening worden georganiseer; meer 

hierover elders in deze Nieuwsbrief. 

Het bestuur vergadert weer op maandag 12 juni. 

 

Informatie betreffende de Bouw Activiteiten Team (BAT) 
 
Kopie van e-mail van secretaris aan de leden. 
 

Beste Soos-vrienden, 
  
De renovatie- en verbouwplannen van ons Soos-gebouw krijgen een steeds concretere vorm.  
Ook de (on)mogelijkheden van de financiering van de renovatie- en verbouwplannen 
worden steeds duidelijker. 
Eén aspect van die financiering betreft het uitgeven van obligaties voor en door de leden van onze 
sociëteit. 
  
Teneinde alle leden te informeren over de opzet en het doel van de obligatielening alsmede de stand 
van zaken van de renovatie- en verbouwplannen en de benodigde financiering organiseert 
het Bouw Advies Team samen met het Bestuur op woensdag 14 juni en op dinsdag 20 juni 
2023 twee voorlichtingsavonden met dezelfde strekking. 
Woensdag 14 juni in aansluiting op het Soos-diner; op dinsdag 20 juni zal de zaal openen om 19.30 
uur, 20.00 uur aanvang voorlichting. 
  
De voorlichting zal naar verwachting zo'n twee uur duren. Er is natuurlijk alle gelegenheid tot het 
stellen van vragen. 
Na afloop van de informatieavond wordt aan iedereen een informatiepakket via de mail verzonden.  
Het informatiepakket zal dan ook op het besloten deel van onze website worden geplaatst. 
  
Aanmelden voor woensdag 14 juni zoals gebruikelijk voor het woensdagavond diner via de website. 
Voor dinsdag 20 juni zal een extra evenement worden aangemaakt zodat ook hiervoor via de website 
kan worden aangemeld. 
  
Het reageren op deze mail met inhoudelijke vragen over de obligatielening en alle andere zaken die 
daarmee verband houden, is mogelijk; het antwoord zal echter pas op de voorlichtingsavond(en) 
volgen. 
 Met vriendelijke groet, 
  
Rob Hunnego 
Secretaris 
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Voorzitter Aad Meuldijk: 172ste geboortedag van onze Sociëteit. 
 
 
 
 

Allen van harte welkom  op de 172 geboortedag van onze prachtige sociëteit. 
Ook een hartelijk welkom aan Arend-Jan Boekestijn onze gastspreker.   
Ook hartelijk welkom voor Menzo Willems die hier als privé persoon aanwezig is als buurman van 
Sipke van der Werf. 
 
Heren er zijn vanavond drie leden die vijfentwintig jaar lid zijn van onze sociëteit, twee zijn er 
aanwezig, Ron Verschoor is op vakantie. Die krijgt zijn zilveren jubileumspeld dus later in het jaar. De 
Haringparty op 21 juni, lijkt mij een mooi moment. 
 
Wij gaan de zilveren jubileum spelden verdeeld over de avond uitreiken. In dit kader is het wel aardig 
te vermelden dat Hans Lamb en Cees Buskens op 1 juni 2023 55 jaar lid zijn. Marius Roeterdink is op 1 
oktober 35 jaar lid. Het zou mooi zijn als ik het laatste zou mogen halen. 
 
Hans Knoester 25 jaar 
Hans, zoon van ons helaas overleden soos lid Leen 
Knoester, is lid sinds 1 januari 1998. 
Geïntroduceerd door Jan Gisbergen, de rijmer.  Hans is 
een zeer betrokken sooslid,  hij bezoekt onze sociëteit 
met grote regelmaat. Hij is niet verlegen en schroomt 
niet om zijn mening te geven.  
 
Hij is lid van de biljartclub, de golfclub, een fanatiek 
klaverjasser en niet te vergeten de Motorclub.  Was in 
het verleden, rond ons 150 jarig bestaan,  onverwacht 
het toonaangevend gezicht van Anonymus.   
 
Hij is dus aanwezig in alle geledingen van onze soos. 
Hans heeft enige tijd geleden zijn optiek verkocht en 
geniet nu van zijn pensioen. In de zomer in de oude 
molen in Frankrijk, die hij na zijn pensionering heeft 
gekocht. 
 
Kernwoorden zijn: gezellig / geen onenigheid / samen 
genieten. 
Hans van harte gefeliciteerd  en hopelijk kunnen wij 
nog vele jaren van jouw mooie bruisende 
persoonlijkheid genieten. 
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Paul Groot 25 jaar 

Heren het is tijd voor Paul Groot, ook Paul is vijfentwintig 
jaar lid. 
Paul is lid sinds 1 oktober 1997 en geïntroduceerd door 
Rob Jansen.  Paul is tegenwoordig wat rustiger op onze 
sociëteit,  maar dit is zeker niet altijd zo geweest.  
Hij heeft zes jaar in de Ballotage commissie gezeten en zes 
jaar in de kascommissie.  
Dus hij genoot niet alleen van het soosleven maar tekende 
ook voor twaalf, bestuur ondersteunende jaren.  Ook was 
hij intensief betrokken bij leden koken voor leden, waar 
wel eens enige discrepantie was met Steef die tempo wilde 
maken en Paul meer in de verfraaiing en details zat. 

Maar dan wel altijd in goede harmonie. Als Paul er is en dit is zeer regelmatig is het altijd gezellig en 
bij het kurken weert hij zich meestal kranig. 
 
Kernwoorden:  Doe maar gewoon dan doe je al gek genoeg. 
Paul is reeds jaren gepensioneerd, nou ja hij beheert wat onroerend goed en zoekt verstrooiing op zijn 
boot, het liefst op de Wijde A.  Maar voordien had hij een goed lopende banketbakkerszaak.  Hij was 
een gewiekst ondernemer, wat mij altijd is bijgebleven. Hij had een product: Op Voorburgertjes hier 
maakte hij een marge op van 85%. 
Kijk dan ben je lekker bezig. Paul van harte, ik hoop dat wij nog lang van jouw mooie persoonlijkheid 
mogen genieten. 
 
Een blije voorzitter: 
Soosvrienden normaal houdt de voorzitter op 1 mei een speech. Dus ook vandaag, maar Ik zal het dit 
jaar kort houden, er is al veel gezegd en er komt nog een spreker. 
Voor jullie staat een blije voorzitter. Waarom blij, ik ben blij omdat onze sociëteit weer bloeit, leeft en 
groeit.  Na twee coronajaren met alle ellende van lockdowns e.d. en nog een derde na-coronajaar 
waarin het soosleven  heel moeizaam en traag weer opgang kwam. Wat toch veel met angst en 
voorzichtigheid te maken had.  
Nu is de woensdag weer levendig en roerig en drukbezocht. En daar ... wordt deze voorzitter blij van. 
Wat zeker helpt is dat Anonymus zijn activiteiten meer op de woensdag plant. En ook daar … wordt 
deze voorzitter blij van. Er zijn weer drukbezochte golfdagen, er wordt actief gebridged  
en geklaverjast. En ook daar … wordt deze voorzitter blij van. Het biljarten leeft weer op, ondanks het 
luidruchtige kurken. Ook daar … wordt deze voorzitter blij van. 
Dank ook, voor de adverteerders in het ledenboekje, de nieuwsbrief en op onze website, die ons 
financieel steunen. Ook daar … wordt deze voorzitter blij van. 
Ik constateer dat het naleven van de kledingmores steeds beter gaat. Jullie weten het wel: Als je de 
sociëteit op woensdag binnen stapt, ongeacht het tijdstip,  draag je een jasje en een dasje. 
Ga je biljarten of kaarten dan mag er wel wat uit. Ben je klaar dan gewoon weer dasje en jasje aan! 
En ook daar …  wordt deze voorzitter blij van. 
 
De renovatie plannen krijgen gestalte en liggen op schema. Ook daar … wordt deze voorzitter blij van. 
Volgens het vandaag uitgegeven ledenboekje hebben wij nu 107 leden en aspirant-leden, tel daar 3 
voorhangers bij. 
Ook daar … wordt deze voorzitter heel erg blij van. 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

6 

Introductie gastspreker: 
En dan nu het woord aan de gastspreker van deze Diesviering Jan Boekestijn: 
Arend Jan Boekestijn is als historicus verbonden aan de universiteit van Utrecht. Hij was lid van de 
VVD fractie in de Tweede Kamer met als specialiteit ontwikkelingssamenwerking.  
Hij is veelvuldig in de publiciteit zowel op radio als op TV.  Recent was hij nog te gast in het 
programma Buitenhof. Hij schreef een aantal jaren een column in Elsevier-weekblad.  Verder timmert 
hij, samen met Rob de Wijk,  aan de weg met de veel beluisterde podcast  “Boekestijn en De Wijk”. 
Hij heeft een zeer interessant boek geschreven over ontwikkelingshulp “De prijs van een 
slechtgeweten”. En als je dit gelezen hebt, snap je niet dat hij, met zo’n visie, geen minister van 
Buitenlandse handel en ontwikkelingssamenwerking is geworden! 
Vermoedelijk heeft dit te maken met zijn overstap naar VOLT. Heren dit zal niet het onderwerp zijn  
waar Arend-Jan vanavond over gaat spreken. 
Maar hij gaat ons meenemen naar de grenzen van de EU en NATO. Die hierover in conflict zijn met 
Rusland, tot hoever reiken de invloedsferen van de grootmachten. 
Vandaag specifiek over de positie van de Oekraïne. 
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Het Gezelschap Anonymus 

Bijdrage van Rob Kreté 

 
 

 
De agenda voor de komende tijd: 
 
 

Datum dag omschrijving opmerking 

21 juni wo Haring party + introducés LWC  

23 aug. wo Vader-(schoon) zoon(s) of zoon-vader avond   

20 sept. wo Miljoenendiner ( dag na Prinsjesdag)  

4 okt Wo Optreden Eline Verkuijl  

18  okt wo Leden Koken Voor Leden  

1 nov. wo Wijnproefavond + introducés LWC  

22 nov. wo Belgische avond  

6 dec. wo Verjaardag Anonymus + surprise avond.  

16 dec. za Kerstdiner ( met partners)  

 

 

 

Sjoerd van der Veen:  Praatje nieuw Ben Rijnenberg  

 

Op 7 juni tijdens het diner zal ons nieuwe sooslid Ben Rijnenberg een praatje houden. 
Ter informatie: Ben spreekt vloeiend Russisch, dus hij is iemand die goed op de hoogte 
is in de wereld. 
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Sjoerd van der Veen: BBQ op 21 mei bij de WW-tennisbanen 

 

Tot verrassing van mij heette de BBQ de “Sjoerd”BBQ. Ik 

heb slechts de afspraken gemaakt- de rest van de 

complimenten  is voor het personeel aldaar-! 

Het is het vierde jaar dat wij op deze gelegenheid de 

“familie” BBQ hebben georganiseerd en wederom met 

succes. 

De aangeboden vleesgerechten waren goed van smaak,  

de inrichting in de vorm van blauwe ballonnen gaf een 

extra feestelijk gezicht. 

De weersomstandigheden waren daar goed. De vrij 

harde wind blies over de tennisvelden en gaf een gravel 

wolk te zien. Maar onze zitplaatsen waren vrij hiervan; wij konden genieten van de zon. Foto’s geven  

een indruk geven van de gezellige sfeer die daar heerste. De leden, die hier voor het eerst kwamen 

hadden slechts loffelijke woorden om hun mening te illustreren 

 

Dave heeft ervan genoten. Hij zal de hoofdpersoon zijn voor de nieuwe Anonymus activiteit op 21 juni 

Lekker bij elkaar voordat de BBQ startte 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

10 

 

 

 

Sjoerd van der Veen: Haring happen op de Scheveningen dag 21 juni a.s. 

 

Er is een rijke traditie op onze sociëteit,  

namelijk de Scheveningen dag , waarop de 

nieuwe haring wordt gepresenteerd en 

genuttigd. Zij die willen beleven hoe een 

herensociëteit opereert en gezelligheid brengt,  

zijn dan ook welkom.  

 

Dave Salomons is actief genoeg om velen 

hiervoor te interesseren. Maar ook de leden 

kunnen  geïnteresseerde buren- familieleden of 

vrienden meenemen.  Het te houden diner zal  

geheel geïnspireerd op Scheveningen.  Het 

kledingvoorschrift voor het diner blijft gelijk, 

t.w.  jasje/ dasje,  maar het is voor deze avond ook  toegestaan om in Scheveningse klederdracht voor 

mannen te komen, waarbij hier een beschrijving is zoals het vroeger was: 

De kleding was geheel zwart. De mannen droegen een "zeepnapje" op het hoofd. Over het bovenlijf 

droegen zij een kiel met driekwart mouw, die over het hoofd werd aangetrokken en die "kazak" of 

"kezjak" werd genoemd.  Daaronder werd een boezeroen gedragen met lange mouwen. Ook hadden de 

mannen tegen de kou een jekker met een kraag van fluweel. Vissers hadden truien met ingewerkte 

patronen. De broek had een klep aan de voorzijde en was van dikke stof.  

 

Opgave voor deze happening gaat op de gebruikelijke manier 
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Attentie:: Er komt weer een Vrimisoos 
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de maand juni  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Nieuwe leden 

 Wim van der Vorm per 1-06-2023  

Ben Rijnenberg per 1-06-2023  

Leo Dekker per 1-06-2023 

 

Aspirant-leden 

Thom Hoedemakers per 1-02-2023 

Diederick van Eeden per 1-03-2023 

Pascal van der Mark per 1-03-2023 

Herman van der Weide per 1-05-2023 

Roel Terpstra per 1-05-2023 

Wim Schepers per 1-05-2023 

 

Op de website van de leden kunt u meer  gegevens lezen van deze toekomstige leden. 

 

Hans Lamb ( 4 juni) 

Andries Andrea (14 juni) 

Pascal Lutger (14 juni) 

Cees Postema (14 juni) 

Kees Behrends (15 juni) 

Jaap Rensen(16 juni) 

 

Maxime Hendrickx (18 juni) 

Eugène Randag (23 juni) 

Aloys Arkesteijn (26 juni) 

Dick Meuldijk (26 juni) 

Frank van den Eijnden (29 juni) 
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Sjoerd van der Veen: Bier in poedervorm 
 
 
 

Bier in poedervorm,  ( bericht in de ingenieur het blad van het KIVI) 

 

In 2023 is een kloosterbier verkrijgbaar in poedervorm. Echter zonder alcohol. Maar de smaak schijnt 

goed te zijn.  Men hoeft alleen maar  water toe te voegen. 

Dit bericht is zeker niet van toepassing voor het bier dat op de sociëteit wordt genuttigd; het richt zich 

met name op mogelijke afnemers  in afgelegen gebieden. 

 

Het is wel een stimulans om na te denken over de veranderingen die ook voor het pand aan de 

Kazernestraat  nodig zijn in de huidige wereld. We hebben het over “energie consumptie” verlagende 

acties. Ter herinnering; wijlen Gerard Hoogerwerf ( zelf komend uit de elektrotechnische hoek) stelde 

voor zonnepanelen op het dak te hebben. Vermoedelijk zat in het plan ook de opslag van energie, 

omdat het daggebruik van stroom bescheiden is en dus gereserveerd moet worden voor de avonden. 

We denken hier aan accu’s of een tank met warm water gekoppeld aan de centrale verwarming. 

Evenals een oproep in de ingenieur om ideeën te spuien voor maatregelen uit te voeren in het KIVI 

gebouw, zou  dit ook voor het gebouw Kazernestraat nuttig kunnen zijn. 

 
 
 
Aloys Arkesteijn: Bericht  van Ron Verschoor 
 
 

 
Vanuit Zuid-Afrika in Hoedspruit een foto 

van Twee Heereboeren in die Ou-

Transvaal, e.e.a. voor de Nieuwsbrief. De 

foto`s zijn genomen in het nieuwe 

onderkomen van sooslid Eduard 

Slootweg. Het was 33 graden Celsius. En 

de wijn smaakte heerlijk. Gr. Ron 

Verschoor. Ben 17 mei weer terug. 

 

De Heereboeren aan de milkshake? 

Nee, Don Pedro met khalua. 
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Aad Meuldijk:  ontvangen krantenknipsel 
 
 
 

 
Onlangs ontving het bestuur een kopie van een stukje krant uit 1971 waarin een artikel stond over 
onze sociëteit.  Naast de bekende foto’s van de sociëteit  met de biljarttafels in de grote zaal is de kop 
van het artikel opvallend. Verstrooiing voor “betere” zakenlieden. 
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Aloys Arkesteijn: Hoe maak je een limerick 

Op verzoek van een aantal nieuwe leden hierbij een van het internet geplukte handleiding hoe je een 

limerick maakt.   

Een limerick is een dichtvorm met een vrij strak metrum. In de eerste regel wordt meestal een persoon 

of dier geïntroduceerd met een plaatsnaam. De regels 1, 2 en 5 rijmen op elkaar en de kortere regels 3 en 

4 rijmen op elkaar (rijmschema: a a b b a); 

 

Regel 1, 2 en 5 bevatten 9 lettergrepen, regel 3 en 4 bevatten 5 lettergrepen. Aan deze regel hoeft men  

niet zo strikt te voldoen, maar het is wel de kunst om hier aan te voldoen.  

Een limerick heeft vaak een wat dubbelzinnige inhoud, soms kan ze zelfs zeer grof zijn. Veel limericks 

beginnen met 'er was eens een (persoon/dier) uit (plaatsnaam)'. De laatste regel is een soort pointe of 

uitsmijter. 

Een limerick heeft ook altijd een titel. Die is kort en is soms zelfs een dubbelzinnig grapje. 

Geschiedenis 

Waar de naam vandaan komt is niet duidelijk. In Wikipedia staat dat het vermoedelijk terug te voeren is 

op het Ierse plaatsje Limerick en wel in een gedicht van de Maigue dichters. Die maakten een onzin-

vers met als refrein "Will [or won't] you come (up) to Limerick?".  

De naam "Limerick" werd voor het eerst gebruikt als type-naam voor dit soort gedichten in een krant 

(The New Brunswick) uit 1880. 

Het is in 2011 precies honderd jaar geleden dat de limerick in Nederland werd geïntroduceerd door Ko 

Doncker. 
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Dave Salomons: Verslag golfdag op 17 april 

 

 

 

1 persoon die helaas niet mee kon golfen maar wel gezellig kwam mee dineren. 

Andries Andrea leuk dat je er bij was. 

 

2 neary’s op hole 1 door Ed Croqué en op hole 13 door Leo de Bruin. 

 

3 birdies en wel door Rob Kreté op hole 13 par 3 en Ed Croqué wist ze te maken op hole 1 par 3 en op 

hole 10 par 4. Was eerstgenoemde nog oprecht blij met zijn glazen vogeltje voor thuis op het dressoir. 

Ed keek toch wat zorgelijk want hij is op weg naar de 20 exemplaren en die nemen toch steeds meer 

plaats in. 

 

4 organisatoren waren er nodig om het evenement in goede banen te leiden. Het is  

Sipke van der Werf, Leo Reichert, Willem Klomp en Thom Hoedemakers uitstekend gelukt om er weer 

een mooie dag van te maken. Namens alle deelnemers hartelijk dank. 

 

5 van de scorekaarten bevatten na controle weer telfouten. We zullen het de 

jongens/meisjes/medeleerlingen maar niet kwalijk nemen want ze zullen vroeger op school bij het 

rekenen geen gelijke kans hebben gehad. 

 

6 punten had de winnaar van het evenement voorsprong op zijn naaste belagers. Met 39 punten werd 

Rob Kreté de terechte winnaar. Tijdens de overhandiging van zijn eerste prijs oogde hij wat onzeker, 

bijna alsof hij zich schaamde voor zijn prestatie. Maar niets is minder waar, hier bleek maar weer eens 

dat veel oefenen en spelen voor mooie resultaten zorgt. 

 

7 spelers zijn nog niet zo lang lid van het soos golf gezelschap waardoor niet iedereen op de hoogte is 

van de mores. Tijdens het diner worden de deelnemers geacht een jasje, en naar keuze een dasje, te 

dragen. Mocht het extreem warm weer zijn dan kan de tafelvoorzitter besluiten om het jasje 

achterwege te laten. 

 

8 handdoeken waren na afloop beschikbaar voor degenen die wilden douchen. Gelukkig waren er 

voldoende T-shirts, onderbroeken ed. voorhanden om toch iedereen droog aan het diner te laten 

verschijnen. 

 

9 spelers hadden een buggy nodig. Helaas kunnen de organisatoren met veel kunst en vliegwerk er 

meestal maar vier tot vijf reserveren. Het zal dus vaker voorkomen dat er een buggy gedeeld moet 

worden, waardoor er spelers vaker bij elkaar in een flight komen.  

Ook zullen er regelmatig flights zijn met een loper welke er achteraan moet sukkelen.  

Aan de rijders daarom de oproep om hier rekening mee te houden en af en toe eens achterom te 

kijken. 
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10 is meestal het overzicht met de tien beste resultaten. Daar er deze keer meerdere spelers waren 

met een gelijke score aan Stableford punten is het overzicht wat langer geworden om toch de te 

vergeven 55 wedstrijdpunten eerlijk te verdelen. 

 

Rondvraag 

Om hun verjaardag te vieren werd er door 

Hein Mulder en Willem Klomp tijdens het 

diner een glas wijn aangeboden. Om onze 

erkentelijkheid hiervoor te tonen werden de 

gulle gevers telkenmale toegezongen, hetgeen 

dermate goed klonk dat er inmiddels een 

uitnodiging ontvangen is om als mannenkoor 

aan het songfestival deel te nemen. 

 

 

 

 

Uiteindelijk werd de bijeenkomst afgesloten, maar niet nadat alle aanwezigen nog een noodrantsoen 

uitgereikt kregen. Blijkbaar waren de organisatoren van mening dat na de lange en zware dag dit 

noodzakelijk was. Na overleg met de reclame code commissie is besloten om toch de naam van het 

product te noemen. Een Foreburgh’s Klinkertje. 

Willem Klompdank voor deze lekkere geste. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De jarigen, onze tevreden vogelverzamelaar en de prijs winnaars. 
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Dave Salomons: Verslag golfdag op 15 mei op Crayestein namens H. van Lust 

 

 

Afgelopen maandag waren wij te gast op Crayestein voor alweer de 3e soos  golfwedstrijd. 

In tegenstelling tot vorig jaar waren de weersomstandigheden heel behoorlijk; gedurende de ruim vijf 

uur buiten wandelen bleef het droog. De organisatoren Rob Kreté en Hans Knoester hadden de meer 

zelf beïnvloedbare aspecten ook goed onder de controle dus alle ingrediënten aanwezig voor een 

mooie soos dag waar 18 golfers aan zouden deelnemen. 

 

De harde kern was aanwezig, maar dit is pas 2/3 van de deelnemers; op zoek naar de rest. 

 

 
Hij was er wel, we hebben een scorekaart en ook met hem gesproken aan tafel, maar waarom 

deelnemer 18 nergens voorkomt op de foto’s is een raadsel. Zou hij zo bescheiden zijn of zien wij hem 

over het hoofd ?Een volgende golf dag zullen wij hem zeker op de gevoelige plaat vastleggen. 

 

Na deze voorbereidingen konden we de baan in voor de soos golf wedstrijd. 

Na controle, correcties en nog meer controles konden de winnaars van de dag worden bekend 

gemaakt. Te beginnen met het uitreiken van de prijzen voor de neary. 
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De neary  hole 13 werd door Rob Kreté en hole 17 door Hans 

van Hulsen gemaakt. 

Beide heren waren tevreden met deze prestatie en de prijzen, 

uitgereikt door Hans Knoester 

 

Met een prachtige 39 punten mocht Dave de 1e prijs in 

ontvangst nemen.  

Ed zat hem dicht op de hielen met 38, gevolgd door Frans met 

35 Stableford punten.  

 

 
 

Birdies waren er deze wedstrijd voor Rob Kreté hole 1 par 4, Ed Croqué hole 17 par 3 en 

Dave Salomons hole 18 par 4. 

 

Het overzicht met de uitslagen van Crayestein inclusief de wedstrijdpunten. 
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Tot de volgende wedstrijd; 19 juni op Rozenstein in Wassenaar. 

 

 
 

KTO-team 
voor klein technisch onderhoud 

Willem van Diedenhoven 

Teamleider 

 

 

Verslag van verricht werk 
In de maand mei viel onze vaste kto-dag op Hemelvaartsdag maar -met een knipoog gezegd- “omdat 

het varen al vroeg in de ochtend plaatsvond” konden we op die dag toch aan de slag.  Los daarvan 

bleek het verschuiven naar een andere dag geen optie. Per saldo waren we met een iets kleinere 

bezetting maar niet minder actief. Graag doe ik daarover verslag. 

 

Dringend probleempje opgelost 

De deurdranger van de biljartruimte lekte olie op de vloerbedekking  

en hopelijk niet op je kleren maar het is ook een teken van dat die niet  

goed werkt. Dus een nieuwe dranger gemonteerd waarmee het  

probleem is opgelost.  

Wat nog rest is het harde geluid bij het laatste stukje automatisch 

sluiten van de deur, we verwachten dat nog wat te kunnen verzachten 

door een rubberen zitting op de sluitrand aan te gaan brengen. 
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Bruine vlekken voorgevel wit geschilderd 

Het verwijderen van gemeentelijke borden op onze wit beklede  

voorgevel heeft donker gekleurde vlekken tot gevolg gehad. 

Die bestaan weliswaar al heel lang maar hoe vaker je zo’n vlek ziet 

“’t is net of ‘t vlekkie groter wordt” om Toon Hermans te citeren en  

om de ergernis van onze secretaris Rob Hunnego te verwoorden.  

Zo heeft Rob ons gevraagd om daar iets aan te doen.  

Helaas moet een “inhaalslag achterstallig onderhoud” wachten op  

de verbouwing’ maar in dit geval kan geen uitstel worden geduld     .  

Maar niettemin mag gezegd : We hebben dit klusje met verve geklaard. 

 

Knellen van de vluchtdeur verholpen 

Van Jaap als Commissaris Gebouwen ontvingen we bericht dat tijdens de periodieke inspectie van de 

‘Brandweer’ is gebleken dat de vluchtdeur in de tuin te veel knelt om veilig vluchten te kunnen 

faciliteren en dat dit euvel voor eind mei moet zijn opgelost. Het knellen is een terugkerend probleem 

dat door voortdurend zakken van de tuinmuur en bijgevolg van de deurpost wordt veroorzaakt en al 

vaker door ons is verholpen. Zo ook dit keer, de deur is nu weer gangbaar gemaakt. 

 

Coronasticker van vloer verwijderd 

Het heeft een tijd geduurd maar corona lijkt nu echt voorbij waarbij  

de vloersticker in de hal ons als enig resterend relikwie daar nog aan 

herinnert. Hoog tijd om ook deze te verwijderen waarbij we ook de 

hardnekkige lijmresten niet hebben vergeten. 

 

Piepen van deuren gestopt 

Een irritatie die iedereen wel herkent is het knerpen en piepen van 

deuren waarbij zo’n geluid kippenvel veroorzaakt. Het viel ons op 

dat dit het geval was bij de deuren van de biljartruimte, de keuken, de 

bibliotheek en die van de toiletruimte bij de zijingang. Alle scharnieren zijn nu geolied en is het gepiep 

verholpen. 

 

Klemmende deuren vrij gemaakt 

Nog erger dan piepen is het ‘door moeten stoten’ van een deur wanneer ie klemt. Dat ervoeren we bij 

de keukendeur, de bibliotheek en vooral bij de zogeheten telefoonkast in de barruimte. Als hij klemt aan 

de zijkant is het met schaven gauw opgelost maar wanneer ie klemt aan de onderkant blijkt het een 

hele opgave om daar een voldoende stuk vanaf te krijgen.  

Maar met vereende krachten is het ons gelukt en zijn alle genoemde deuren weer gangbaar gemaakt, 

vrij van klemming. 

 

Het zijn de kleine dingen die het doen 

Ook herstel van kleine dingetjes bepalen goed onderhoud zoals in dit geval; een losse deurkruk in het 

herentoilet vastgezet en een los gekomen afdeklatje op de elektrakast vastgelijmd. 
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Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt? Meld het aan mij persoonlijk, het mag ook per e-

mail wa@diedenhoven.nl of per WhatsApp 06 53901347. 

Het kto-team staat ten dienste voor klein technisch reparatiewerk en technisch onderhoud.  

Schoonmaken en opruimen vallen hier niet onder. 

 

 
 

 

Ook deze maand geen ontvangen mededelingen van zieken in de afgelopen maand. Houden zo!! 

 

 

Limericks en Gedichten 

Voor Sjoerd van der Veen   
door Aad Meuldijk 

Sjoerd van der Veen uit de Prinsenstad 
Is een betrokken soos lid, kort samengevat. 
Kijkt naar de wereld en laat zich verassen. 

Maar zal zich zeker niet formeren of aanpassen. 
Sjoerd blijf vooral wie je ben, de man met een gouden hart. 

 
Voor Sjoerd van der Veen 

Door Rob Kreté 
Sjoerd is al vele jaren het vertrouwde gezicht van het Gezelschap Anonymus 

En mensen, onderschat het niet, want het is een flinke klus 
Hij weet precies wie en wat we bij alle events zullen gaan zien 

Daarom hoeft er maar zelden een plan te worden herzien 
Sjoerd, nog vele jaren en geniet nog van dit mooie circus 

 
Voor Sjoerd van der Veen  

  door Willem van Diedenhoven 
Een onverdroten vernufteling 

is populair als actieveling. 
Zo praat hij onverstoord, 

gaat altijd blijmoedig voort 
en is geliefd in ‘de Vereeniging’. 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl
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Voor Bert Uphof 
  Door Rob Kreté 

Bert Uphof, de wijnman altijd met een goed humeur 
Ondanks corona en gesloten horeca hoorde je van hem geen gezeur 

Bert spreekt met veel trots over onze mooie sociëteit 
Zijn CV laat vele ambachten zien en alles deed hij zonder ook maar een grijntje spijt 

En ook nu staat hij nog altijd dezelfde dag met je bestelling bij je aan de deur 
 

Voor Bert Uphof 
  door Ed Croqué 

Bert Uphof sooslid uit Den Haag 
Hij was met zijn beroepen wat traag 
Hij was een man van veel beroepen 

Beginnen in de wijn kwam als geroepen 
Maar Is hij nu een echte vinoloog dat is de vraag 

 

Voor  Willem van Diedenhoven 
  door Ed Croqué  

Willem van Diedenhoven woonachtig in Rotterdam 
Aan alle klusjes denkt hij er het zijne van 

Doet veel klussen voor de soos 
Krijg te weinig bijval dat maakt hem soms boos 

Maar hij gaat gewoon door als klusjesman. 
 

Voor Bert Uphof 
  door Willem van Diedenhoven 

Bert de vaste leverancier van wijn, 
voor ons een onmisbaar medicijn, 
van Chardonnay tot een Merlot, 

van Chianti tot een mooie Bordeaux. 
Met hem kun je maar beter vrienden zijn 

 
Voor Willem van Diedenhoven 

  door Bert Uphof 
Willen van Diedenhoven is een man uit Rotjeknor. 

Bij hem zit je gegarandeerd snor. 
In de Soos repareert hij onder andere tafels en ventilatoren. 

Dat doet hij door er gaatjes in te boren. 
Heb ik het nou juist of was het toch de boktor. 

 
Voor Hans Knoester 

  door Willem van Diedenhoven 
Een voormalig brillenman uit Scheveningen 

wilde na lang werken hele andere dingen. 
Dus ging ie met vervroegd pensioen 

en loopt nu van z’n poen 
in Frankrijk zijn Anja te bespringen. 
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Voor Willem van Diedenhoven 
door Dave Salomons 

Willem van Diedenhoven uit Nesselande. 
Wil een sociëteit met gouden randen. 

Hij maakt alles wat krom is Recht. 
Dat hij daarom door iedereen wordt gerespecteerd is terecht. 

En na deze ophemeling mag hij weer landen. 
 

Voor Willem van Diedenhoven 
  door Menno Alkema 

Willem van Diedenhoven is een Haagsche 010. 
Aktief voor de Sociëteit dat kunnen jullie wel zien. 

Hij verzorgt al het klein onderhoud. 
Zodat dat ons gebouw zijn uitstraling behoudt 

Hij verdient dan ook van ons een 10. 
 

Voor Bert Uphof 
  door Menno Alkema 

Bert Uphof is een Haagsche vent. 
Die zijn afnemers zeer goed kent. 

Drinkt bij hun regelmatig zijn eigen wijn. 
En ook zijn Patricia vindt dat fijn. 

Bij het trakteren is Bert zeker geen krent. 
 

Voor Bert Uphof 
  door Menno Alkema 

Bert onze Haagsche buikschuiver. 
Had op zijn kreidler voor de politie geen huiver. 

Hij heeft er drie gehad. 
En ging er zelfs naar Frankrijk mee op pad. 

Niet bij te houden door een speciale verstuiver. 
 

Voor Bert Uphof 
  door Menno Alkema 

Bert is een Haagsche ondernemer puursang. 
En dat is hij al erg lang. 

Hij weet zelfs in de zomer een partij erwten soep te verkopen. 
Waarvan de datum nog net niet is verlopen. 

Nu is hij wijnhandelaar want daar weet hij heel veel van. 
 

Voor Sjoerd van der Veen 
  door Menno Alkema 

SIR van der Veen woont aan de Bazaansmast. 
Een plek bij zee die helemaal bij hem past. 

Elke ochtend een duik erin. 
Daarna door naar de ouderen gym. 

Hij is voor ons een bijzondere en gewaardeerd gast. 
 
 
 



 
 
 
   

 

 

 

 

25 

 
Voor Jan Simon 

  door Willem van Diedenhoven 
Een allround surveyor uit de Elandstraat 

geldt in ons klusteam als steun en toeverlaat. 
Hij weet voor alles een adres 

en zorgt zo met succes 
dat hij nooit met 1-0 achterstaat. 

 
 

Voor Willem van Diedenhoven 
  door Robbert Vermeer 

Voor Willem van Diedenhoven een heer uit Thionville 
vond dat het onderhoud van de soos hem niet beviel. 

Nu zorgt hij dat geen raam meer kiert 
en je plasje door de pisbak giert. 

Willem met de waterpomptang is nu zijn stiel. 
 
 

Voor Jan Simon 
  door Robbert Vermeer 

Voor Jan Simon, Een heer in den Briel 
maakte van baggeren zijn ziel 

Nu gaat hij naar de Soos. 
Hij rust tussendoor een poos. 

En wij zijn blij dat Den Haag hem meer beviel. 
 
 

Voor Hans Knoester 
  door Bert Uphof 

 Hans Knoester is een slechte huisjesmelker uit Den Haag 
-Hij moest in een huurhuis kozijnen vervangen en dat ging traag. 

De Gemeente verbood hem deze te monteren. 
Er moesten anderen in” begon men hem te sommeren. 

Of hij aan de huur nog iets over gaat houden, is de vraag. 
 
 

Voor Rob Kreté 
  door Menno Alkema 

Rob is geboren in Den Bosch 
En gaat voor Anonymus  de komende jaren helemaal los 

Hij adviseert in veiligheid 
En is voor het maken van een podcast altijd bereid 

Veel leden waren bij hem al op een positieve wijze de klos. 
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Voor Aad Meuldijk 
  door Menno Alkema 

Aad woont in een groot huis aan de Hofwijcklaan 
Hij is met het reilen en zeilen van de Soos heel begaan 

Hij is onze voorzitter en zorgt voor de verhuur van de zaal 
Ook motiveert hij ons bouwproject telkensmaal 

Dit alles begint te lijken op een echte maar onbetaalde baan. 
 
 

Voor Hans Knoester 
  door Menno Alkema 

Hans Knoester woont in een beruchte Scheveningse wijk 
En voelt zich daar  heel erg rijk 
Met het uitzicht over de duinen 

En de Schotse Hooglanders die alles afstruinen 
Maar de ultieme rust vindt hij op zijn landgoed in Frankrijk 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20  juni  2023   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  
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